
Protokół Nr III/24
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 27 czerwca 2024r.

III Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Mateusz Szweda – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:15 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
– Grażyna Bortlik
– Łukasz Kalita

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr III/8-24/24.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 18 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radnego Grzegorza Kaczmarczyk oraz 
Radną Annę Szymik. Jako Przewodniczącą Komisji zaproponował Radną Annę Szymik.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, 
Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Grażyna Bortlik, Bożena Jankowiak, Łukasz Kalita 



2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad

Przewodniczący poinformował o konieczności uzupełnienia porządku obrad o dodatkowy 
projekt uchwały zaopiniowany już przez Komisję Budżetu. Wyjaśnił, że projekt dotyczy 
zmiany stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Orzeszu. 

Wobec braku uwag zmiana porządku obrad została przez Przewodniczącego poddana pod 
głosowanie.

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady 
Miejskiej Orzesze Nr LXII/755/23 z dnia 14 grudnia 2023r. dotyczącej ustalenia stawek 
dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, 
Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (3) Grażyna Bortlik, Bożena Jankowiak, Łukasz Kalita

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z II Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki. 

Na posiedzenie przybyła Radna Bożena Jankowiak – 19 osób obecnych na sali

4. Wręczenie statuetki i dyplomu przyznającego tytuł Orzeszanin Roku 2023

Statuetkę „Orzeszanin Roku” wręczył Burmistrz Miasta Orzesze, Przewodniczący Rady 
Miejskiej oraz Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej. Tytuł „Orzeszanin Roku 2023” 
został przyznany dla 2 Szczepu Harcerskiego „Polana” za angażowanie się w inicjatywy 
społeczne, które integrują młodzież i lokalną społeczność. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął jeden wniosek, który został złożony jeszcze 
przez Burmistrza Mirosława Blaskiego. Dodał, że Kapituła przyznająca tytuł Orzeszanina 
Roku złożony wniosek zaopiniowała jednogłośnie.

Przedstawicielka 2 Szczepu Harcerskiego „Polana” podziękowała za wyróżnienie i docenienie
pracy wkładanej w rozwój orzeskiej młodzieży. Stwierdziła, że cieszy coraz lepiej układająca 
się współpraca z Urzędem Miejskim i jednostkami gminy.



5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały 
Radnym dostarczone w formie pisemnej. Poruszył tematy dotyczące:

• wznowienia wydawania Gazety Orzeskiej w wersji papierowej,

•  rezygnacji ze składania w Urzędzie oświadczeń przez właścicieli odpadów,

• etapu rozbudowy Szkoły Podstawowej Nr 6 w Orzeszu-Zawiści o 
dziewięciooddziałowe przedszkole,

• planowanego uruchomienia trzeciego oddziału przedszkolnego w Woszczycach,

• prowadzonych prac na boisku w Jaśkowicach,

• ogłoszonej decyzji w sprawie budowy Centralnego Portu Komunikacyjnego. 
Poinformował, że wszystkie informacje na stronie CPK są nieprawdziwe, a mapy i 
trasy nieaktualne. Zachęcał mieszkańców do wykonywania telefonów do Pana Peryta 
celem pozyskania informacji na temat aktualnego przebiegu tras. Dodał, że p.Peryt 
stwierdził, że Orzesze należy do nielicznych miast, z których mieszkańcy nie dzwonią 
z pytaniami i uwagami co do planowanego przebiegu tras linii kolei dużych prędkości.

Radny Jan Mach zwrócił uwagę, że Rada Miejska poprzedniej kadencji podejmowała 
uchwały w sprawie wyrażenie sprzeciwu wobec przebiegu przedstawionych wariantów trasy 
linii kolejowych w ramach inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego, które były 
przesyłane m.in. do p.Peryta i nie było i nie ma potrzeby, aby mieszkańcy wykonywali 
osobiście telefony, ponieważ ich zdanie zostało przedstawione przez radnych, którzy 
reprezentują mieszkańców.

Radni poruszyli tematy związane z:

• realizacją zadania w ramach funduszu sołeckiego na 2024r. w Sołectwie Woszczyce,

• koniecznością wystąpienia o zmianę projektu przebudowy drogi wojewódzkiej Nr 925
i uwzględnienie wykonania przejścia dla pieszych w rejonie skrzyżowania z ulicą 
Pocztową i Dworcową wraz z sygnalizacją świetlną akomodacyjną umożliwiającą 
bezpieczny wyjazd pojazdów z Centrum Przesiadkowego,

• brakiem synchronizacji bezpłatnej komunikacji miejskiej z czasem odjazdu pociągów,

• ustawionymi znakami zakazu postoju na ul.Pocztowej,

• ponowieniem rozmów z właścicielem działki naprzeciw Szkoły Podstawowej w 
Orzeszu-Jaśkowicach w temacie jej sprzedaży na rzecz gminy celem utworzenia 
parkingu,

• porzuconym wrakiem samochodu na ul.ks.Kocurka.

Radna Urszula Zienc podziękowała Zakładowi Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej oraz
jednostce OSP za szybką interwencję w sprawie składowania odpadów „niebezpiecznych” 
przy Domu Pomocy Społecznej w Orzeszu.



Radny Bogdan Otawa zwrócił się o rozważenie możliwości wykorzystania ziemi 
wykopywanej w związku z rozbudową Szkoły Podstawowej Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie do 
wyrównania terenu przy szkole celem stworzenia parkingu.

Przewodniczący przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady: 

• mieszkańców ul Uczniowskiej dotyczące możliwości wykupu mieszkań na własność,

• Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie w sprawie 
zabezpieczenia środków z przeznaczeniem na dofinansowanie modernizacji sali 
gimnastycznej polegającej na poprawie akustyki i dociepleniu,

• Radnego Lechosława Łukasika w sprawie zaproszenia radnego Rady Powiatu 
Mikołowskiego na sesję Rady Miejskiej Orzesze.

Burmistrz dopowiedział, że wyciszenie sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej Nr 3 w 
Orzeszu-Zawadzie zostanie dofinansowane w kwocie 20tys.zł ze środków Rady Rodziców.

6. Debata nad raportem o stanie gminy
Przewodniczący poinformował, że Raport został radnym udostępniony na tabletach.
Treść Raportu stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Orzesze.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Orzesze.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

7. Absolutorium:

- rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu, sprawozdania finansowego, 
informacji o stanie mienia gminy
Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego oraz sprawozdanie finansowe za 2023 rok Miasta Orzesze.   



Skarbnik Miasta omówiła najważniejsze elementy dotyczące realizacji budżetu za 2023 rok.
Przedstawiła główne wydatki majątkowe oraz bieżące, a także zadania, które zostały w 2023
roku zrealizowane. 

 -    odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  odczytał  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  o  udzielenie
Burmistrzowi Miasta Orzesze absolutorium z wykonania budżetu za rok 2023 (załącznik Nr 2
do protokołu).

- odczytanie opinii  RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu i o wniosku Komisji
Rewizyjnej w sprawie absolutorium

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr 4200/V/65/2024 z dnia 23 kwietnia 2024r. V 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie pozytywnej 
opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Orzesze sprawozdaniu z wykonania budżetu 
za 2023 rok (załącznik Nr 3 do protokołu) oraz Uchwałę Nr 4200.V.90.2024 z dnia 6 czerwca
2024r. V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Orzesze (załącznik Nr 4 do 
protokołu).

 -    głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Orzesze za 2023 rok

Wobec braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Orzesze za 2023 rok. 
.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

.

 -    głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta za 2023 rok

Wobec braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2023 rok.



Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

Burmistrz podziękował za votum zaufania. Stwierdził, że liczy na współpracę przez najbliższe
lata, która będzie przynosić sukcesy. Podziękował pracownikom Urzędu Miejskiego 
wyrażając uznanie dla ich ciężkiej pracy. 

8. Uchwały:

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Orzesze na lata 2024-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na 
lata 2024-2040.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawkę Burmistrza do projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok.

 Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok.



Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita
.

c) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Orzesze Nr LXII/755/23
z dnia 14 grudnia 2023r. dotyczącej ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 
samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej na 2024 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Orzesze Nr LXII/755/23 z dnia 
14 grudnia 2023r. dotyczącej ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego 
zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
.

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

d) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych 
przypadających Miastu Orzesze lub jego jednostkom organizacyjnym, mających 
charakter cywilnoprawny oraz określenia warunków dopuszczalności pomocy 
publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także 
wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych przypadających Miastu 
Orzesze lub jego jednostkom organizacyjnym, mających charakter cywilnoprawny oraz 
określenia warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 
stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów i osób uprawnionych do 
udzielania tych ulg. 



Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminie Ornontowice
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. Wyjaśnił, że Miasto Orzesze otrzymało dofinansowanie i jego część zostanie w 
ramach współpracy w Klastrze Energii przekazana na opracowanie dokumentacji dla zadania:
„Opracowanie audytów energetycznych wraz ze studium wykonalności inwestycji OZE na 
budynkach gminnych Ornontowice”.
                                                                                                                                            
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminie Ornontowice. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

f) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaka ratownika OSP oraz dla kandydata ratownika OSP z terenu Miasta Orzesze za
udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 
organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 
ratownika OSP oraz dla kandydata ratownika OSP z terenu Miasta Orzesze za udział w 
działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym przez 
Państwową Straż Pożarną lub gminę. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

g) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania
przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Miasto Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Bożena 
Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda,
Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Sonia Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

h) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Rozwoju Miasta. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita



                                                      

i) Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Rozwoju Miasta. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

j) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Orzeszu-Jaśkowicach oraz 
północno-zachodniej części miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Orzeszu-Jaśkowicach oraz 
północno-zachodniej części miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita



k) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

l) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych 
położonych przy ul.Szkolnej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych 
położonych przy ul.Szkolnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

m) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy ul.Sawickiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Sawickiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

n) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 
pod przedłużenie istniejącej drogi publicznej, gminnej - ul.Majowej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości pod 
przedłużenie istniejącej drogi publicznej, gminnej - ul.Majowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita
 

Przewodniczący odczytał protokół z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii 
organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie odnośnie projektów aktów prawa miejscowego. 
Protokół stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

                                                                                                                                                       

9. Zatwierdzenie planów pracy Komisji i Rady Miejskiej na II półrocze 2024 roku.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Miasta na II półrocze 2024 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita



Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu na II półrocze 2024 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2024 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof 
Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik,
Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena 
Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (2) Grażyna Bortlik, Łukasz Kalita

                                                                                                                                                       
10. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął III Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu. 

                                                      Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                   mgr inż. Mateusz Szweda

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


